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Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.9.2012 z prac Burmistrza Barlinka za okres od
dnia 19 września 2012 roku do dnia 16 października 2012 roku.
W tym czasie odbyły się 3 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i
rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar w sprawie
dofinansowania organizacji dożynek Sołeckich w kwocie 1.000 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar w sprawie
dofinansowania wyjazdu na targi rolnicze w kwocie 900 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek, powyższe zadanie nie może
zostać zrealizowane z uwagi na fakt, iż nie mieści się w katalogu zadań własnych
gminy.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o dofinansowanie
organizacji Dnia Pieczonego Ziemniaka w kwocie 400 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

4. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o
dofinansowanie zakupu materiałów budowlanych do wykonania remontu podłogi w
świetlicy OSP Rychnów  w kwocie 2.000,00 zł w ramach funduszu sołeckiego. Z-ca
burmistrza pozytywnie rozpatrzyła wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota
zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

5. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem Powiatowej Stacji Sanitarno-
Epidemiologicznej w Myśliborzu z prośbą o pomoc finansową w kwocie 200,00 zł
przy organizacji konkursu skierowanego do uczniów szkół ponadgimnazjalnych z
okazji obchodów Światowego Dnia Rzucania Palenia. Z-ca burmistrza rozpatrzyła
negatywnie powyższy wniosek z powodu trudnej sytuacji finansowej i braku wolnych
środków w budżecie Gminy.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zadanie: ”Modernizacja platformy i
pokładu widokowego nad Jeziorem Barlineckim”. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz
postanowił zwołać Sesję Nadzwyczajną celem, uzupełnienia brakujących środków w
kwocie 20.000 zł na powyższe zadanie. W przypadku przyznania wnioskowanej
kwoty burmistrz wyraził zgodę na podpisanie umowy z firmą MAZ Polsko-Szwdzka
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Spółka z o.o.  ul. Powstańców Wielkopolskich 9/4 Szczecin, która złożyła
najkorzystniejszą ofertę za kwotę 167.783,37 zł brutto.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zapadnięcia kanału ciepłowniczego na
wjeździe od strony ul. Bocznej do PG Nr 1. Burmistrz postanowił zorganizować
spotkanie z wykonawcami termomodernizacji budynku szkoły PG Nr 1 oraz
Dyrektorem celem omówienia sprawy.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie analizy finansowo-
ekonomicznej uwzględniającej przychody związane z funkcjonowaniem punktu
gastronomicznego, w ramach projektu pn. „Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z
zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku”. Wpłynęły 2 oferty.
Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę firmy Europejskie Centrum Doradcze
Szczecin za cenę 2.000 zł brutto.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. uchwały 1884/12 Zarządu
Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 7 września 2012 roku w sprawie zmian
w Uszczegółowieniu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013. Istotną zmianą jest przesunięcie kwoty
554400 EUR do poddziałania 4.5.2 zapobieganie zagrożeniom. Projekt Gminy
Barlinek  „Modernizacja strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Barlinku na
potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa” znajduje się na drugim miejscu
ostatecznej listy rezerwowej projektów w zgłoszonych do finansowania w ramach
konkursu do poddziałania 4.5.2.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dochodzenia roszczeń z tytułu rękojmi
wobec dostawcy lampy solarnej z ul. Dworcowej w związku z jej zniszczeniem
fizycznym. Ze względu na przedawnienie roszczeń z tytułu rękojmi burmistrz polecił
oszacować koszt odtworzenia lampy.

6. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z informacją o naliczeniu przez Instytucję
Zarządzającą RPO WZ, korekty finansowej za naruszenie przepisów ustawy Prawo
zamówień publicznych w wysokości 2% kosztów kwalifikowanych wynikających z
postępowań o udzielenie zamówienia dot. projektu pn. „Budowa ścieżki rowerowej z
Barlinka do Krzynki”. Z-ca burmistrza wyraziła zgodę na potrącenie kwoty korekty z
płatności końcowej przysługującej gminie.

7. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się ze sprawą dotyczącą przebudowy boiska
piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej –Etap I. W
odpowiedzi na pismo z dnia 13.09.2012r wykonawca poinformował, że wykona
aerację i usunie napotkane w glebie materiały w związku z czym prosi o przesunięcie
terminu do końca października oraz dostarczenie grafiku użytkowania boiska w celu
dopasowania terminu zabiegu.. Z-ca burmistrza pozytywnie ustosunkowała się do
powyższego, wyraziła zgodę na przesunięcie terminu oraz zorganizowała spotkanie z
Klubem MKS Pogoń, który ma przedstawić harmonogram użytkowania stadionu.

8. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy
na nieruchomości gminnej ozn. dz. nr 63 – dobudowa komina do budynku
mieszkalnego przy ul. Tunelowej 55. Z-ca burmistrza wyraziła zgodę na powyższe,
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poleciła RG przeanalizować możliwość wydzielenia pasa z drogi wewnętrznej -dz. nr
63 pod zabudowę kominową.

9. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z projektem pn.: „Rozbudowa ul. Żabiej i ul.
Podwale w Barlinku”. Z-ca burmistrza zaopiniowała pozytywnie projekt w trybie art.
11b ust. 2 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i
realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych oraz uzgodniła bez uwag projekt
budowlany na powyższe zadanie.

10. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z ofertami na zadanie „Rozbudowa oraz
zmiana sposobu użytkowania budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z
zagospodarowaniem terenu w m. Dzikowo, gm.Barlinek”. Wpłynęło 10 ofert. Z-ca
burmistrza wybrała najkorzystniejszą ofertę firmy STB Sp. z o. o. ul. Królewiecka 45
74-300 Myślibórz za cenę 245.385,00 zł brutto.

11. Z c-a Burmistrza Barlinka zapoznała się z ofertami na zadanie „Rozbudowa obiektu
budowlanego na świetlicę wiejską w miejscowości Równo”.  Wpłynęło 7 ofert. Z-ca
burmistrza wybrała najkorzystniejszą ofertę firmy Przedsiębiorstwo Budowlano
Montażowe „Madex”  W.Borowski ul. Pełczycka 3a 74-320 Barlinek za cenę
206.200,50 zł brutto.

12. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się ze sprawą dotyczącą zabezpieczenia w
budżecie Gminy środków na bieżący remont dróg. Z-ca poleciła skierować do
Skarbnika Barlinka wniosek o zabezpieczenie środków na powyższy cel.

13. Z-ca Burmistrza Barlinka zatwierdziła koncepcję ciągu pieszego łączącego ul.
Kombatantów z ul. Marii Skłodowskiej –Curie, jednocześnie wyrażono zgodę na
utwardzenie powierzchni ciągu pieszego w dz. nr 248/5 (droga wewnętrzna).

14. Z-ca Burmistrza Barlinka powołała komisję przetargową ma zadanie „Wymiana
słupów i opraw oświetleniowych na boisko do piłki nożnej przy ul. Strzeleckiej”.
Komisja w składzie: J.Zubyk, W.Kościukiewicz, R.Wolniak.

15. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem spółki gminnej w sprawie
wyłączenia z umowy sprzedaży energii elektrycznej WM które jeszcze nie przeszły
pozytywnej weryfikacji. Z-ca burmistrza postanowiła wystąpić do PGE w Skarżysku
Kamiennej  o wyłączenie z umowy wnioskowanych wspólnot.

16. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z ofertami na wykonanie projektów obiektów
szatniowo- świetlicowych w Płonnie, Strąpiu i Starej Dziedzinie. Na powyższe 3
zadania wpłynęły oferty firmy Projekty i Nadzory Budowlane W.Krasowski ul.
Boczna 4/3 Barlinek za cenę 15.000 zł brutto za projekt obiektu w Płonnie, 15.000 zł
brutto za projekt obiektu w Strąpiu, 18.000 zł za projekt obiektu w Starej Dziedzinie.
Z-ca burmistrza wybrała powyższe oferty.



4

III. W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą naliczenia dodatkowej opłaty z tytułu
użytkowania wieczystego za niedotrzymanie terminu rozpoczęcia budowy na dz. nr
183/14, 141/2 poł. w Barlinku przy ul. Staromiejskiej. Burmistrz postanowił wszcząć
procedurę naliczenia dodatkowej opłaty.

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 178/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę nieruchomości położonych w
obrębie 2 miasta Barlinka, stanowiących własność Gminy Barlinek, będących w
administrowaniu BTBS Sp. z o.o..

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 179/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym
położonych w obrębie Płonno i obrębie 1 miasta Barlinka, stanowiących własność
Gminy Barlinek.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  nieważności decyzji Wojewody
lubuskiego z dnia 10.10.1991 r. dot. dz. nr 56 ob. Moczkowo. Burmistrz polecił Radcy
Prawnemu w/m wystosować wniosek do Ministra Administracji i  Cyfryzacji o
ponowne rozpatrzenie sprawy rozstrzygniętej decyzji nr 397 z dnia 24 sierpnia 2012
roku.

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 180/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości gruntowej przeznaczonej do oddania w użytkowanie wieczyste,
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 183/15 o pow. 0,0092 ha położonej w
Barlinku przy ul. Staromiejskiej.

6. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osób fizycznych w sprawie
toczącego się postępowania w sprawie ustalenia dodatkowej opłaty rocznej z tytułu
użytkowania wieczystego działki gruntu nr 2142 położonej w Barlinku przy ul.
Sądowej za pierwszy rok po bezskutecznym upływie terminu rozpoczęcia budowy na
przedmiotowej działce i udzieliła wyjaśnienia na złożone wnioski i zastrzeżenia.

7. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała sie z wnioskami gminnej spółki o wyrażenie
zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony dz. nr 501/5 obr. Barlinek, dz. nr
44/3 obr 2 Barlinek. Z-ca burmistrza skierowała projekty uchwał do Rady Miejskiej
w/m zgodnie z w/w wnioskami.

8. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem gminnej spółki o wyrażenie
zgody na zezwolenie na zorganizowanie handlu zniczami i kwiatami w dniach
29.10.2012 -02.11.2012 r. na terenie parku przy ul. Gorzowskiej 77 w Barlinku.  Z-ca
burmistrza wyraziła zgodę na organizację handlu zniczami i kwiatami, poleciła
skierować do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały o wyznaczenie miejsca do
targowania.

9. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osoby fizycznej o możliwość
nabycia części działki nr 250/5 obr. 2 Barlinek o pow. około 120 m2 bezpośrednio
przylegającej do dz. nr 250/3 obr. 2 stanowiącej własność wnioskodawcy. Z-ca
Burmistrza poleciła rozeznać sprawę sprzedaży nieruchomości pod względem



5

zgodności z mpzp i ewentualnie wystąpić z propozycją sprzedaży większej części
nieruchomości.

10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia nieruchomości położonej w
Barlinku przy ul. Gorzowskiej.

11. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osób fizycznych o nabycie przez
Gminę działki nr 255 obr. 1 Barlinek położonej przy ul. Szosowej w celu realizacji
założeń miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Górny Taras”.
Właściciele nieruchomości są zainteresowani zakupem przez Gminę przedmiotowej
działki bądź przyznaniem działek zamiennych. Ze względu na brak środków w
budżecie gminy umożliwiających  nabycie w/w nieruchomości z-ca burmistrza
zgodnie z art. 36 ust. 2 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym
wystąpiła z propozycją przyznania wnioskodawcom działki zamiennej.

12. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osoby fizycznej o nabycie przez
Gminę części działki nr 249/2 obr. 1 Barlinek, która zgodnie z miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Górny Taras” ma być wydzielona pod
drogi publiczne gminne. Właściciel przedmiotowej nieruchomości proponuje cenę 70
zł/m2. W związku z brakiem środków w budżecie gminy umożliwiających nabycie
w/w nieruchomości z-ca burmistrza zgodnie z art. 36 ust. 2 ustawy o planowaniu i
zagospodarowaniu przestrzennym wystąpiła z propozycją przyznania wnioskodawcom
działki zamiennej.

13. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osoby prawnej o naprawienie
poniesionej szkody w związku z nabyciem nieruchomości ozn. dz. nr 804/10.
Wnioskodawcy uzasadniają poniesioną szkodę faktem że nabyli za kilkunastokrotnie
wyższą cenę dz. nr 804/10 niż wartość nieruchomości. Wnioskodawcy przed
przystąpieniem do licytacji byli powiadomieni o wysokości ceny wywoławczej,
dobrowolnie wylicytowali cenę nabycia nieruchomości. Podpisali protokół z przetargu
oraz umowę kupna sprzedaży w formie aktu notarialnego. W związku z powyższym
nie ma podstaw do zmiany ceny zbytej nieruchomości.

14. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem gminnej spółki o rozpatrzenie
wniosku dotyczącego wydzierżawienia części dz. nr 70 ob.2 m. Barlinka na czas
nieoznaczony w trybie bezprzetargowym w celach uprawy ogródka przydomowego z
uwzględnieniem możliwości prowadzenia na części ogrodu niewielkich hodowli kur i
gołębi. Z-ca burmistrza poinformowała iż zasady utrzymywania zwierząt
gospodarskich na terenach wyłączonych z produkcji rolnej uregulowane zostały
Uchwałą Nr L/366/2006 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 27 kwietnia 2006r.

15. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem gminnej spółki  o rozważenie
możliwości podwyższenia stawki czynszowej na dzierżawę obiektów usytuowanych
na dz. nr 774/6 ob .2 m. Barlinka. Z-ca burmistrza nie wyraziła zgody na powyższe,
poleciła zastosować stawki czynszowe zgodnie z zarządzeniem nr 115/2012.

16. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie
zgody na użyczenie przedmiotu dzierżawy na cele gastronomiczne dla osoby trzeciej
w dniu 06.10.2012 r. Z-ca Burmistrza wyraziła zgodę na bezpłatne świadczenie usług
w zakresie żeglarstwa podczas regat o Puchar Czterech Wysp oraz użyczenie
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przedmiotu umowy osobie trzeciej w niniejszej sprawie. Jednakże powyższa zgoda nie
jest równoznaczna z uzyskaniem stosownego zezwolenia na sprzedaż alkoholu.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą odmówienia przez współwłaściciela
fizycznego podpisania uchwały dotyczącej wykonania kapitalnego remontu dachu na
nieruchomości Tunelowa 53. Burmistrz podpisał wniosek do Sądu Rejonowego w
Myśliborzu o zezwolenie na dokonanie czynności przekraczających zwykły zarząd.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zarządu WM przy ul 1 Maja 22 w Barlinku
w sprawie podjęcia uchwał wykonania projektu technicznego wraz z audytem
energetycznym w celu uzyskania kredytu wraz z premią oraz w sprawie stawki
funduszu remontowego z 1,00zł/m² na 3,50zł/m². Burmistrz podjął uchwałę Nr
20/2012 w sprawie wykonania projektu technicznego wraz z audytem energetycznym
w celu uzyskania kredytu z premią, oraz uchwałę Nr 21/2012 w sprawie zmiany
stawki funduszu remontowego z 1,00 zł/m² na 3,50 zł/m².

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ulicy Tunelowej o
podjęcie działań, które uregulowałyby spływ wód opadowych w rejonie ul. Tunelowej
od strony wąwozu przy zbiegu ulic Chopina i Moniuszki. Burmistrz w celu
przeciwdziałania temu zjawisku postanowił wykonać w roku bieżącym naprawę
włączenia się drogi wewnętrznej w ulicę Tunelową w taki sposób, aby przeciwdziałać
napływowi wód opadowych w tym na posesję wnioskodawcy.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami kontroli rocznych obiektów budowlanych
Gminy Barlinek. Burmistrz uwagi pokontrolne dotyczące budynku Urzędu Miejskiego
w/m skierował do Sekretarz Barlinka.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami w sprawie usunięcia drzew w Barlinku
w sąsiedztwie budynku ul. Żabia 3, przy ul. Uklejowej, w Dzikowie w parku
wiejskim, w Strąpiu 25. Burmistrz wyraził zgodę na wycinkę w/w drzew.

6. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się ze sprawą przedłużenia umowy na dostawę
energii cieplnej do Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie, Lutówku oraz remizy OSP w
Rychnowie. W związku z podwyżką ceny przez dostawcę o 12% za 1m² ogrzewanego
pomieszczenia z-ca burmistrza postanowiła podjąć negocjacje cenowe.

7. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się ze sprawą dotyczącą terenu pod plac zabaw w
miejscowości Nowa Dziedzina Sołectwo Strąpie. Z-ca Burmistrza postanowiła
wystosować pismo do ANR z prośbą o bezpłatne użyczenie dz. nr 24/5 obr. Strąpie do
momentu zakończenia procedury nieodpłatnego przekazania w/w nieruchomości.

8. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się ze dodatkowymi wyjaśnieniami Sołtysa
dotyczącymi wniosku z dnia 04 września 2012 roku o zakupu kolumn estradowych
oraz oświetlenia typu disco na wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie. Z-ca
Burmistrza Barlinka nie wyraziła zgody na wydatkowanie środków z uwagi na fakt, iż
posiadany sprzęt nagłaśniający w zupełności zaspakaja potrzeby sołectwa w zakresie



7

organizowanych imprez społeczno-kulturalno- sportowych w Świetlicy Wiejskiej oraz
na zewnątrz.

9. Z-ca Burmistrza Barlinka zaopiniowała pozytywnie  projekt robót geologicznych dla
opracowania dodatku do dokumentacji geologicznej w kategorii C1 złoża kruszywa
naturalnego „Płonno 1”  dla działki o nr ewidencyjnym gruntów 287/2 obr. Płonno,
gm. Barlinek.

V. W  zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 176/2012 w sprawie naboru na wolne
stanowisko urzędnicze w Urzędzie Miejskim w Barlinku.

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 177/2012 w sprawie powołania Komisji
Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego w sprawie naboru
na stanowisko urzędnicze w Urzędzie Miejskim w Barlinku.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 190/2012 w sprawie powołania Komisji
Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą.

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 194/2012 w sprawie wyznaczenia dnia
dodatkowo wolnego od pracy w 2012 roku w Urzędzie Miejskim w Barlinku.

VI. W  zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych.:

1. Burmistrz Barlinka zatwierdził aneksy do arkuszy organizacyjnych szkół: SP Nr 4, SP
w Mostkowie, SP Nr 1, PG Nr , PG Nr 2, PM Nr 1. Burmistrz zobowiązał Dyrektor
SP Nr 1 do złożenia wyjaśnień na kolejnym zespole kierowniczym w sprawie zmiany
ilości uczniów klas I w stosunku do planowanej liczby.

2. Z-ca Burmistrza Barlinka powołała komisję opiniującą wnioski o nagrody w roku
2012 dla dyrektorów oraz nauczycieli szkół i przedszkoli Gminy Barlinek. Komisja w
składzie : E.Wrońska, Z.Kik, I.Salamandra, przedstawiciel Związku Nauczycielstwa
Polskiego,  Przedstawiciel MON NSZZ „Solidarność” POiW.
Burmistrz Barlinka w powyższej sprawie wydał zarządzenie Nr 186/2012 w sprawie
regulaminu pracy Komisji ds. nagród Burmistrz Barlinka ze specjalnego funduszu na
nagrody dla dyrektorów oraz nauczycieli szkół i przedszkoli Gminy Barlinek.

3. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z wnioskiem w sprawie ustalenia nowego
przystanku autobusowego w Moczkowie przy ul.Gorzowskiej. Z-ca Burmistrza
skierowała wniosek do Referatu Inwestycji w/m, który zgodnie z kompetencjami
prześle do ZDW Koszalin w zakresie uzgodnienia lokalizacji przystanku
autobusowego dla dzieci.
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VII. W  zakresie spraw OC.:

1. Burmistrz Barlinka omówił sprawę dotyczącą wniosku o „Zakup fabrycznie
nowego, średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego  z funkcją ograniczenia
skażeń dla OSP w Barlinku”. Burmistrz polecił RI ogłosić przetarg na zakup w/w
samochodu.
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W okresie od dnia 19 września 2012r. do dnia 16 października Burmistrz Barlinka wydał
następujące zarządzenia :

Lp. Nr
Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 182/2012 Sprzedaży lokali mieszkalnych, stanowiących
przedmiot własności Gminy Barlinek, w
drodze bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

14.09.2012 RGM.II..

2. 183/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

17.09.2012 RF.I.

3. 184/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012 rok. 18.09.2012 RF.I.

4. 185/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

17.09.2012 RF.I.

5. 186/2012 Regulaminu pracy Komisji ds. nagród
Burmistrza Barlinka ze specjalnego funduszu
na nagrody dla dyrektorów oraz nauczycieli
szkół i przedszkoli Gminy Barlinek.

24.09.2012 ROSK.I

6. 187/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012 rok. 20.09.2012 RF.I.

7. 188/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

20.09.2012 RF.I.

8. 189/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

27.09.2012 RF.I.

9. 190/2012 Powołania Komisji Egzaminacyjnej do
przeprowadzenia egzaminu kończącego
służbę przygotowawczą.

28.09.2012 RO.I.

10. 191/2012 Zbycia nieruchomości położonej w Barlinku
przy ul. Gorzowskiej.

28.09.2012 RO.I.

11. 192/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012 rok. 28.09.2012 RF.I.

12. 193/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

28.09.2012 RF.I.

13. 194/2012 Wyznaczenia dnia dodatkowo wolnego od
pracy w 2012 roku w Urzędzie Miejskim w
Barlinku.

04.10.2012 RO.I.

14. 195/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012 rok. 08.10.2012 RF.I.

15. 196/2012 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2012 rok.

08.10.2012 RF.I.

16. 197/2012 Wpisania lokalu socjalnego do rejestru lokali
mieszkalnych .

12.10.2012 RGM.III.

17 198/2012 Udzielenia poręczenia kredytu obrotowego
zaciągniętego przez Barlinecki Ośrodek
Kultury.

15.10.2012 RF.I.

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
w okresie międzysesyjnym.
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1. Odbyło się spotkanie z Parafią Św. Wojciecha w sprawie zagospodarowania
terenu na Górnym Trasie.

2. Podpisano umowę na modernizację platformy widokowej przy ul. Jeziornej.
3. Podpisano umowę na budowę drogi w Rychnowie.
4. Odbyło się spotkanie z pracownikami Urzędu ze Schneverdingen oraz

mieszkańcami ze Schneverdingen.
5. Odbyło się spotkanie 10 Gmin na którym podpisano porozumienie o

wspólnym aplikowaniu środków na opracowanie strategii na nowy okres
finansowania 2014-2020.

6. Odbyło się spotkanie z Dyrektorami szkół na którym omówiono i ustalono
zasady wyborów do Rady Młodzieżowej.

7. Odbyło się spotkanie z z dzierżawcą Pensjonatu ‘Pod Sosnami”, na którym
omówiono dalsze wywiązywanie się z umowy dzierżawy.

8. Uczestniczono w Inauguracji Uniwersytetu Trzeciego Wieku.
9. Odbyło się spotkanie z MKS Pogoń na którym omówiono sposób i terminy

usunięcia usterek na stadionie.
10. Podpisano umowę na dofinansowanie programu azbestu.
11. Złożono wniosek o dofinansowanie budowy mieszkań komunalnych.
12. Uczestniczono w Benefisie Pani Romany Kaszczyc.
13. Przyjęto gości –grupy Radnych ze Schneverdingen.
14. Uczestniczono w Dniu Edukacji Narodowej.


